
oo Telenor SE 16:44 98 %

dub126.afx.ms

UKommunledningskortNor

Interpellation till Kommunstyrelsens o dföl414db-28

Vi anser inte att det är rimligt att främja det organiseradetiggeriet,
människor exploaterasoch hänsynslöstutnyttjas för andra människors
vinning. Till sommarenkommer vi med allra största sannolikhetatt se en
ökning utav tiggare utanför våra närbutiker.I Hyltebruk är det allmänt
känt att en man kör ut tiggarna på morgonenrunt om i kommunen, för att
hämta upp dem igen på kvällen. Det är inte rätt att människor utnyttjas på
det här sättet medan vi bara står och ser på.

I en enkät undersökningutfårdad hösten 2015, så svarade KV samt SPI
att de ville ha ett förbud mot tiggeri. Det hela uppmärksammadesutav
Hallandsposten.När sedan motionen från Sverigedemokraternaom ett
förbud mot tiggeri kom upp på kommunfullmäktigesärendelista, så
röstade man istället ned förslaget.Att prata om vad man vill göra är ju en
sak, men när det kommer till att genomföra det så visar man vart man
egentligen står! Man kanju ställa sig frågande till varför svarade man att
man var för ett tiggeriförbud,när så tydligen inte var fallet?

Som svar på min motion om ett förbud mot tiggeriet, gav man att man
inte anser att förekomstenav tiggeri på offentligplats inom kommunen
inte är av den omfattning eller utbredning att det stör den allmänna
ordningenpå offentligplats.

Med anledning av ovanstående:

Är det rätt att man i Hylte kommun låter människor bli exploaterade och
utnyttjade för andra människorsvinnings skull?

Hur många tiggare krävs det för att det ska störa den allmänna
ordningen, då det tydligen inte är tillräckligt med en utanför varje
matvarubutik?

Hylte den 25 April 2016

Stina Isaksson grunoledare SD Hylte


